
Nova KS mora biti
zaokrožena celota!

»Prebivalci krajevne skupnosti Malči Belič
smo že dolgo ugotavljali, da je naša KS preveli-
ka. V veliki KS se le težko posvetiš posamezni
ulici ali hišnemu svetu in premalo prihaja do
izraza krajevna samouprava. Zato je ideja o
razdelitvi KS na dva dela in s tem njeni preobra-
zbi naletela na podporo pri ljudeh«, pravi
STANKO MUREN, član iniciativnega odbora
za ustanovitev nove KS.

»V predlogih sicer ves čas govorimo o naši KS
kot Bonifaciji. To se natn ne zdi prav, saj to ime
nima z našim področjem nobene zveze in res ne
vem od kje izvira vzdevek. Prebivalci smo zato
mišljenja, da naj se imenuje naša KS po kakem
revolucionarju ali po kaken znanem občanu!

Pri nas smo se v dosedanjih razpravah odločili
naj bo nova KS naravno čim bolj zaokrožena
celota. Mislimo, da bi lahko bil avtocestni trian-
gel ena izmed meja. Mislim tudi, da smo bili o
bodočnosti naše KS v začetku razprave zavede-
ni, saj smo šele potem videli zazidalni načrt.
Nova KS mora imeti pred očmi tudi širjenje in
ga upoštevati že sedaj, pri načrtovanju vsega, od
prostorov do družbenih objektov.

Vprašanje, ki je odprto so še razgovori s
prebivalci Ceste dveh cesarjev in s prebivalci ob
Cesti v Mestni log. Seveda pa bi bilo potrebno
vse objekte ob obeh cestah tudi legalizirati, kar
je bilo že davno obljubljeno pa še vedno ni
uresničeno.

Sploh imamo v Malči Belič slabe izkušnje z
obljubami in tega se bojimo tudi sedaj v novi
KS. Zakaj še doslej v našem novem naselju ni
trgovine. Obljubljali so tudi prostore novi KS v
isti stavbi kot bo trgovina pa je vse padlo v
vodo. Trgovina bi morala biti odprta konec
novembra lani, sedaj pa je vprašanje, če bo
februarja odprta.

Takšnim praznim obljubam, ki povzročajo
težave vsakemu posamezniku in tudi slabijo de-
lo na terenu, se bomo morali v bodoče izogibati.

V novi KS pa moramo takoj začeti tudi z
novimi odnosi. Občani moramo biti bolje in
hitreje obveščeni. Seveda moramo biti občani
tudi znatno bolj aktivni. Tako bomo lahko dose-
gli, da bo nova KS pomenila tudi kvalitativno
preobrazbo in ne le spremembo meja.

Za takšne točne meje se bomo odločili v javni
razpravi na terenu, še ne vemo. Velja pa dobro
razmisliti, saj se odločamo za dalj časa, ker nima
smisla spreminjati meja vsakih nekaj mesecev
ali let. Lažje se je odločati, če bi točno vedeli
kako se bo razvijal naš predel kar zadeva zazi-
davo in kakšna je torej bodočnost ozemlja, ki
bo v okvirih naSe nove krajevne skupnosti«,
poudarja Stanko Muren.

V KS Kolezija so se lotili javne razprave ali
naj preoblikujejo sedanjo v KS in jo razdelijo v
dva dela. Doslej izražena mišljenja so odločno
podpirala idejo, da bi to relativno veliko krajev-
no skupnost razdelili v dva dela. V dosedanji
razpravi so se v Koleziji zavzeli za to, da naj bi v
novi KS predstavljali geografsko zaokroženost

Predsedstvo krajevne konference SZDL Ko-
lezija je zadolžilo za pripravo gradiva na javno
razpravo o preobrazbi KS PRIMOŽA PO-
HLEVNA. »Na seji predsedstva KK SZDL smo
imenovali iniciativni odbor in sprejeli sklep, da
odpremo najširšo javno razpravo o preobrazbi.
V tej razpravi naj ima možnost povedati svoje
mišljenje vsak od skoraj 6.000 pribivalcev. V
akcijo gremo vsi enotno od družbenopolitičnih
organizacij preko uličnih in hišnih svetov in
drugih oblik. V razpravah v okviru organizacij
je doživela ideja o preobrazbi popolno podporo.

»Pri nas nameravamo razdeliti KS Kolezijo v
dva dela: Kolezija in Murgle. Meja naj bi pote-

kala po Cesti v Mestni log. Severno do ceste naj
bi bila Kolezija, južno od nje pa Murgle. Nova
KS bi se raztezala do potoka Mali graben in naj
bi vsebovala Cesto v Murgle z delom Stranske
poti in Ljubljanskimi mlekarnami ter s cestami:
Poh hrasti, Javorjev drevored, Pod topoli, Pod
brezami, Pod jelšami, Mokrška cesta in območ-
je tretje in četrte faze Murgel torej celo območ-
je zadružne gradnje 354 enodružinskih stano-
vanjskih hiš. Vzhodna meja naj bi bila industrij-
ska cona. Na tem področju živi 1.485 ljudi.
Potem, ko bo dokončana vsa načrtovana grad-
nja pa računamo, da bo na področju nove KS
prebivalo okoli 2.600 Ijudi,« pravi Primož Po-
hleven.

Ob oblikovanju novih KS bodo morali v Ko-
leziji uskladiti naravne meje s sosednjimi KS.
Trnovo, Milan Česnik in Malči Belič.

Na področju rtove KS Murgle bo ena samopo-
strežna trgovina in W Z za 200 otrok. Tam bo
tudi republiški veterinarski zavod s srednjo ve-
terinarsko šolo, Dom gasilcev in upravno po-
slopje Ljubljanskih mlekarn oziroma TOZD
KZ Ljubljana in TOZD Posestva.

V novi KS bo v začetku prtsotno vpraŠanje
prostorov. Stari prostori KS in družbenopolitič-
nih organizacij bodo ostali v KS Kolezija. Zato
se bodo morali v KS Murgle v začetku ozreti za
začasnimi prostori v veterinarski bolnici ali šoli
ali pri gasilcih. Računajo, da bodo dobili nekje
na svojem območju začasen prostor.

Prostorski problem nove KS bodo rešili z
gradnjo centra Murgel. V tem centru naj bi bilo
poleg vrtca tudi $e pošta in seveda prostori za
krajevno skupnost. To naj bi bilo tudi bodoče
središče nove KS.

Z izgradnjo še nekaterih objektov širšega
družbenega standarda bo nova KS Murgle zak-
ljučena stanovanjska soseska z dokaj izenačeno
socialno strukturo prebivalstva in tudi z dokaj
sodobno komunalno ureditvijo. Zato pričakuje-
jo v KS Kolezija splošno podporo novemu obli-
kovanju KS.
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